
Tisztelt vasszécsenyi polgár!
Kérem, engedje meg, hogy bemutatkozzak: 
Kovács Szilveszternek hívnak, a helyi önkormányzatnál dolgozom, mint 
pályázati  referens.  33  évesen  is  aktívan  sportolok,  csapatkapitánya 
vagyok a vasszécsenyi labdarúgócsapatnak.
Az elmúlt hat évben részt vettem az összes, döntően pályázati támogatás 
segítségével  megvalósított  önkormányzati  fejlesztés  előkészítésében  és 
kivitelezésében.  A  pályázatok  megírásán,  formába  öntésén  túl 
adminisztratív segítséget nyújtottam a polgármester úrnak a kivitelezők 
kiválasztása és a tényleges építési/kivitelezési munkák során, valamint én 
készítettem  el  a  pályázatokhoz  kapcsolódó  szakmai  és  pénzügyi 
beszámolókat.

Arra kérem Önt, hogy támogasson szavazatával az október 3-ai önkormányzati képviselő  
választásokon!

És hogy miért is szavazzon rám?

• Mert  az  önkormányzat  működését  belülről  is  ismerve  úgy  vélem,  hogy  sokkal 
megalapozottabban  tudok  véleményt  alkotni  a  felmerülő  kérdésekről,  mint  a  jelenlegi 
képviselők szinte bármelyike.

• Mert nem mondtam jó egy hónappal a választás előtt, hogy nem fogok indulni, aztán csodák 
csodája mégis ott szerepel a nevem a listán…

• Mert nem kommentáltam úgy az épp aktuális önkormányzati gyűlés elmaradását, hogy hála 
istennek…

• Mert nem az lesz a legfontosabb kérdés, amit felteszek, hogy mikor megyünk már haza…
• Mert számos elképzelésem van arra, hogy hogyan lehet helyrehozni a már hosszú évek óta 

ügyesen titkolt működési hiánnyal küzdő önkormányzat gazdálkodását. Például:
− A két üresen álló és csak pusztuló önkormányzati szolgálati lakás bérbeadása
− Az általános iskola fennmaradása érdekében a fenntartás átadása (pl.  egyházi  fenntartás 

esetén a jövő évtől várhatóan az állam fizeti azt a több tízmilliós kiegészítést, amit eddig az 
önkormányzat volt kénytelen)

− Amennyiben  a  szabályok  nem változnak  az  óvoda  tagóvodaként  társulásba  vitele,  ami 
azonnal 5-6 milliós pluszt jelentene.

− A főállású polgármesteri státusz felülvizsgálatának kezdeményezése (évi 7 millió Ft)
− A település lélekszámának emelése – új utcák nyitásával (akár hitelfelvétellel  is,  hiszen 

néhány éven belül megtérül)

• Mert  kiállok  azért,  hogy  ne  csak  kiemelt  szegélyre,  hanem  a  meglévő  utak  folyamatos 
javítására is jusson forrás – a rendszeres tavaszi kátyúzás egyszerűen kötelező – mert nincs 
pénz minden évben egy Arany János utca szintű felújításra.

• Mert  fontosnak  tartom,  hogy  ne  csak  az  új  értékek  létrehozására,  hanem  a  meglévők 
karbantartására  és  tartalommal  megtöltésére  is  legalább  ugyanakkorra,  ha  nem  nagyobb 
figyelmet fordítsunk.

Egy-két szó a Szécseny-Lipárt ellentétről. Szeretném, ha ez megmaradna kocsmai élcelődés és az évi 
egyszeri falunapi meccs szintjén. Komolyan veszem azt a törvényi előírást, hogy a képviselő nem 
egy-egy településrész, vagy utca, hanem az egész közösség érdekeit kell, hogy szem előtt tartsa.

Az elmúlt  hat év során a településért dolgoztam, kérem támogasson abban, hogy ezt a  
szolgálatot immár, mint az Ön képviselője folytathassam tovább!
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